
Schůze výboru, 1.2.2024

Přítomní: Krátký, Nehasilová, Cígler
Telekonference: ---
Korespondenčně: ---

1) URBIA zpracovala návrh na revitalizaci zeleně kolem domu

2) Probíhá referendum o zachování hřiště OPÁVKA

3) MČ-P14 požádala o vypsání referenda na STREET-ART na našem objektu

4) Řešení stížnosti na úklid kolem vstupních dveří

Zapsal: Krátký


